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Protokół  Nr  28/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  20 września 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  11.00 do 11.26 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1  do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie zgłoszono. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 27/2021 z 14.06.2021 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r.  

5. Sprawozdanie z akcji „LATO” 2021 r. 

6. Analiza wyników egzaminu po klasie VIII szkoły podstawowej. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 27/2021 z 14.06.2021 r. z posiedzenia Komisji 

Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 27/2021 z 14 czerwca 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2021 r.  

(materiały stanowią załączniki do protokołu XLI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 27 września 2021 r.)  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2021 r., informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2021 r., informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r., informację 

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. ze szczególnym uwzględnieniem oświaty  

i kultury.   
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Jeśli nikt się nie zgłasza, to ja sobie pozwolę zabrać głos. Tutaj na stronie 14 są 

omówione opłaty adiacenckie. One wynoszą z zaległości 122 890,76 zł i mamy  

13 dłużników. Niepokoi fakt, że wzrosła kwota jaką oni są nam winni. To się ciągnie 

od wielu lat. Byłam już na kontroli będąc w Komisji Rewizyjnej. Chciałabym się 

zapytać, czy jest jakaś szansa na odzyskanie tych długów? Szczególnie tych 

wysokich. Czy Miasto raczej będzie zmierzało w kierunku umorzenia ich? Jak Pani 

to widzi jako Skarbnik Miasta?  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Pani Przewodnicząca odpowiadając ze strony Miasta, egzekucja jest prowadzona. 

Tak jak tutaj jest zapisane zostały wysłane upomnienia, są wystawione tytuły 

wykonawcze, jest prowadzona korespondencja zarówno z Urzędem Skarbowym jak  

i z komornikiem sądowym. Są to należności zabezpieczone. Jak tylko będzie 

możliwość ich ściągnięcia to to nastąpi, a jeżeli podatnik nie ma takiej możliwości, 

ani środków to wtedy egzekucja jest bezskuteczna. Będziemy robić wszystko, aby nie 

dopuścić do umorzenia tych zaległości.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję bardzo. To się ciągnie od lat, więc byłam ciekawa na ile możemy poprawić 

tą skuteczność. Pani Skarbnik, przeglądając ten dział dotyczący Oświaty rzuca się 

każdemu w oczy, że w wielu elementach plan realizacyjny jest dużo większy niż 

realizacja za I półrocze. Dotyczy to takich rzeczy, jak prawa ucznia do bezpłatnego 

dostępu do podręczników, wykonanie inwestycji szkolnych, zakupów 

inwestycyjnych. Domyślam się z czego to wynika, ale proszę tylko o potwierdzenie, 

czy wynika to z tego, że plan realizacyjny jest zrobiony do 30 czerwca? 

A przeważnie te wszystkie rzeczy przypadają na okres wakacyjny. Proszę mnie tylko 

upewnić, że nie ma tu żadnych innych przeciwskazań do realizacji tych 

zaplanowanych rzeczy.  
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak, jak Pani Przewodnicząca słusznie zauważyła większość przynajmniej zadań 

inwestycyjnych w I półroczu to są przeprowadzane procedury przetargowe, jest 

realizacja inwestycji głównie z wydatków niewygasających, a samo finansowe 

rozliczenie następuje w II półroczu. Również remonty w dużej mierze są prowadzone 

w czasie wakacyjnym. Także rzeczywiście to finansowe wykonanie budżetu 

przypada na II półrocze. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dobrze. Pragnę jeszcze Panią zapytać, ponieważ jest to Komisja nie tylko Oświaty, 

ale i Kultury. Na stronie 75 w sprawozdaniu są w rozdziale: Kultura i ochrona 

dziedzictwa kulturowego. Tam również kwota planowania tj. 3 960 000,00 zł,  

a wykonanie na I półrocze 17 500,00 zł. Czy może Pani powiedzieć skąd ta 

dysproporcja? Czy ona jest też czymś uwarunkowana? 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

W szczegółowym sprawozdaniu na stronie 38, tam jest inwestycja w kwocie łącznej 

3 800 000,00 zł zaplanowana. Jest to na realizację tej inwestycji muru przy  

ul. Kasztelańskiej. I to zadanie na dzień dzisiejszy nie jest realizowane, a w budżecie 

jeszcze to jest. Być może realizacja tego zadania zostanie przeniesiona na przyszły 

rok.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuje bardzo. 

 

Nie ma więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 
 

1) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r., 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 9/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 

 

2) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji   

o  kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0.   
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Oświaty  

i Kultury podjęła uchwałę nr 10/2021 o przyjęciu informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r. 
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3) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 11/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za  

I półrocze 2021 r. 
 

4) Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 12/2021 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. 
 

Opinia stanowi załącznik nr  2  do protokołu. 
 

Ad 5. Sprawozdanie z akcji „LATO” 2021 r. – materiał stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  
 

Anna Dobecka – pracownik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Autopoprawka: 

Na 2 stronie w 1 wersie liczba szkół 7 – zmiana liczby na 5. 

Następnie przedstawiła materiał.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałabym wywołać do odpowiedzi Pana Karola Leguminę i poprosić o wyjaśnienie 

nam, w jaki sposób jaka jest procedura i jak Pan dzieli środki, które otrzymuje Pan od 

Urzędu Miasta dla poszczególnych organizacji pozarządowych. Jest tu kwota  

od 3,5 tys. do 8 tys. Proszę powiedzieć w skrócie czym Pan się kieruje i w jaki 

sposób Pan to rozlicza, przydziela.  
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, dotacje w ramach wypoczynku letniego 

dla dzieci i młodzieży przyznawane są na podstawie procedury otwartych konkursów 
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ofert na dany rok. W ramach środków budżetowych Prezydent Miasta ogłasza 

konkurs określając kwotę jaką dysponujemy do podziału. W ramach tego konkursu 

wpływają do nas oferty organizacji pozarządowych, których celem statutowym jest 

między innymi organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży. Takie wnioski podlegają 

ocenie, jak każdy inny wniosek w ramach otwartego konkursu ofert, czyli ocena 

dzieli się na 3 etapy. Ocena formalna, której niespełnienie jakiegokolwiek kryterium 

taki wniosek eliminuje do dalszej oceny. Następnie jest drugi etap oceny formalnej, 

gdzie wnioskodawca może wnieść poprawki do swojego wniosku np. w przypadku 

braku podpisu osoby upoważnionej, wtedy ma możliwość w przeciągu 7 dni  

o dokonanie korekty. I trzecim etapem jest ocena merytoryczna, gdzie Komisja 

powołana przez Prezydenta Miasta Inowrocławia dokonuje oceny harmonogramu, 

kosztorysu, dokonuje oceny kadry, która będzie zaangażowana w realizację zadania, 

dokonuje oceny zasobów lokalowych i kadrowych. Ocenia również dotychczasowe 

doświadczenia danego pomiotu w realizacji takich przedsięwzięć. Nie jest też bez 

znaczenia ilość uczestników, którzy są wykazani przy realizacji konkretnego 

projektu. Także do każdego wniosku prosimy o dołączenie listy dzieci i młodzieży, 

która będzie uczestniczyć w danej formie wypoczynku. Te listy zawierają zarówno 

osoby z terenu Inowrocławia, jak i z poza. Oceniając taki wniosek bierzemy pod 

uwagę liczbę osób (dzieci i młodzieży), które zamieszkują teren Inowrocławia. 

Należy tylko pamiętać, że zdania publiczne powinny być realizowane na rzecz 

mieszkańców Inowrocławia. Po pozytywnej ocenie takiego wniosku, Komisja 

proponuje podział środków dla poszczególnych organizacji. Tutaj znaczenie ma 

punktacja jaką zdobył wniosek. Chociaż muszę przyznać, że te wioski są bardzo 

różne i nie ma sytuacji, że jeden wniosek jest bardzo dobry, a drugi na granicy 

minimalnej ilości punktów, więc zazwyczaj są one przygotowane w sposób 

prawidłowy. Dlatego Komisja bierze pod uwagę również liczbę osób, ponieważ 

zdarza się sytuacja, że jest 60 osób objętych takim wsparciem lub 20 osób. I te 

propozycje kwot w jakiejś części wynikają z ilości uczestników danego zadania.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Skoro nie ma więcej chętnych do zabrania głosu to pragnę podziękować Wydziałowi 

Kultury i Sportu za przygotowanie tego materiału. Szanowni Państwo, całe wakacje 

naszych dzieci głównie opierały się o 4 grupy. O działalność organizacji 

pozarządowych, o szkoły, o Bibliotekę Miejską i o OSiR. Organizacje pozarządowe 

zaopiekowały się aż 393 dziećmi. Dzieci w szkołach to 316, Biblioteka to 164,  

a ponad 3 tys. linków do zajęć, które się odbywały online. Natomiast nie jesteśmy  

w stanie stwierdzić iloma osobami opiekował się OSiR. Biorąc pod uwagę wachlarz 

tych ofert i masową dostępność to myślę, że uczniowie, którzy chcieli skorzystać 

mogli sobie naprawdę dokonać wyboru. Dziękuję bardzo w imieniu Komisji 

wszystkim tym organizacjom, Wydziałowi za zorganizowanie tych wakacji. Myślę, 

że były one dużym wsparciem dla rodziców. Naprawdę serdecznie dziękuję.  
 

Ad 6.  Analiza wyników egzaminu po klasie VIII szkoły podstawowej – materiał 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Anna Dobecka – pracownik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła Pani te placówki, które rzeczywiście się wychylają i są to szkoły 

nr 8, nr 14 i nr 16. Bardzo budującą sytuacją jest fakt, że szkoła nr 16, która tak 

pięknie w zeszłym roku weszła na pierwsze miejsce, również w tej czołówce 

utrzymuje się. Gratuluję, bo to nie jest duża szkoła i trzeba się bardzo napracować, 

żeby z tej garstki dzieciaków wyciągnąć to, co najlepsze. Oczywiście szkoła  

nr 1 posiada najwyższy wynik z j. polskiego. Szkoła nr 8 tylko o jeden punkt gorsza. 

Natomiast mogę tutaj pogratulować Wydziałowi i tego, że tak dbamy o tą Oświatę. 

Podliczyłam sobie to wszystko bardzo dokładnie i z wszystkich inowrocławskich 

szkół, bo aż 7 z nich ma równy lub wyższy wynik od wyniku krajowego. Tyle samo 

szkół osiągnęło takie same wyniki z matematyki i z j. angielskiego. Także bardzo 

proszę, żeby na najbliższym spotkaniu przekazać od Komisji bardzo duże gratulacje 

dyrektorom, że pomimo tej pandemii udało się tak pięknie dzieciaki doprowadzić, że 

mogły to tak świetnie napisać. To jest ogromny powód do dumy. I Pani Aniu dla 

waszego Wydziału serdeczne gratulacje, bo gdyby nie ta organizacja i wsparcie dla 

szkół to z pewnością nie byłoby to możliwe. Dziękujemy za ten materiał. On jest tak 

analityczny, że nie ma nad czym się tu zatrzymywać i nad czym dyskutować.  
 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było.  

 

Ad 8.  Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała 
 

Monika Kozioł  


